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Onderwerp

Actualiteit van het raadslid Bloemberg-Issa (Partij voor de Dieren) inzake de kap van 110 

bomen in het Beatrixpark

Aan de commissie

Inleiding

De gemeente Amsterdam wil 110 bomen kappen om plaats te maken voor twee flatgebouwen 

in het Beatrixpark. Dit is toegestaan volgens het bestemmingsplan, maar er zijn nog 

onzekerheden in de bouwplannen.

Reden bespreking

Afgelopen vrijdag heeft de rechter besloten dat de 110 bomen in het Beatrixpark gekapt 

mogen worden.1

Reden spoedeisendheid

De bomenkap zal van start gaan op 10 februari. Indiener vindt het wenselijk dit in de 

commissie te bespreken met het oog op het ‘just-in-time principe’ waar de gemeente bij 

bouwprojecten aan vasthoudt, dat wil zeggen niet kappen voordat de bouwplannen concreet 

en uitvoerbaar zijn.

Het lid van de commissie,

J.F. Bloemberg-Issa

1 https://uitspraken.rechtspraak.nl/inziendocument?
id=ECLI:NL:RBAMS:2020:534&showbutton=true 
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